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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO M ĚSTSKÉ ČÁSTI  

ZÁPIS 

jednání ZMČ č. 20 
konané dne 26. 6. 2013 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

Začátek zasedání: 15:03 hod. 
Konec zasedání:     16:42 hod. 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 

Přítomno: 22 členů ZMČ 
Omluven: Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 
(JUDr. Havlíčková a paní Kőrberová – odchod v 15:10 hod.)  
 

 
 
 

Ověřovatelé: Mgr. Černovský, p. Hájek  
Pro 21, proti 0, zdrželi se 1 
 
 

 

Návrhový výbor: p. Bartoš, pí Richterová, Bc. Števík  
Pro 19, proti 0, zdržel se 3 
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Návrh programu  
 
Bc. Synková  
- navrhla stažení následujícího bodu:  
 
20.7   Návrh kupní smlouvy na pozemek parc. č. 19 v k. ú. Praha – Řepy  
              o výměře 10.458 m2 za účelem výstavby domu pro seniory s pečovatelskou službou 

 
Zdůvodnění návrhu na stažení bodu:  

Bc. Synková se vyjádřila k článku zveřejněnému v celostátních novinách a trvá  
na tom, aby byly prošetřeny všechny okolnosti jednání Ing. Vaicové okolo nákupu 
tohoto pozemku 
 

- hovoří se zde o částce za pozemek 39,9 mil. - na poradě vedení bylo řečeno,  
že Ing. Vaicová předloží předklad na nákup tohoto pozemku za tuto cenu do RMČ konané  
dne 10. 9. 2012 a následně bude předložen do ZMČ dne 3. 10. 2012 - což neučinila  

- všichni zastupitelé dostávají zápisy z jednání RMČ, tak si můžou ověřit, že takový předklad 
nebyl předložen 

- ODS nikdy nepřišla s návrhem na koupi pozemku za 46,6 mil. Kč -  
je to nepravda, kterou ČSSD uveřejnila do novin   

- zástupci ODS nikdy nejednali o koupi tohoto pozemku s majitelem  
(vždy jednala sama Ing. Vaicová a nikoho nechtěla přizvat k jednání) 

- majitel pozemku je zde přítomen, může to potvrdit  

- s návrhem na koupi pozemku za 46,6 mil. Kč přišla Ing. Vaicová (ČSSD) do minulého 
jednání RMČ - viz podepsaný předklad do RMČ Ing. Vaicovou a následně předklad  
do dnešního ZMČ též podepsaný Ing. Vaicovou 

- je zarážející, že na podnět Ing. Vaicové byla svolána koaliční schůzka,  
kde paní místostarostka obhajovala a doporučovala nákup pozemku za 46,6 mil. Kč -  
jednohlasně toto bylo koalicí schváleno a je tedy překvapivé, že na jednání RMČ se zdržela 
hlasování - jako předkladatel tohoto nákupu  

- domnívá se, že tento krok byl účelový, aby Ing. Vaicová měla důvod k vypovězení koaliční 
smlouvy 
 
 
Ing. Vaicová  

- reagovala na vyjádření Bc. Synkové  
- první cena pozemku byla 50 mil. Kč, nejednala pouze ona, ale jednali i právníci  

včetně vedoucího odboru majetku, potom tam byl i Mgr. Černovský, který říkal,  
že cena pozemku ve výši kolem 40 mil. Kč by prošla 

- na základě tohoto jednání se uskutečnila dohoda s tím, že pozemek je na úrovni  
39 990 000,- Kč, může vám to potvrdit i majitel tohoto pozemku,  
který je zde přítomen 

- vzhledem k tomu, že tuto cenu projednávala na poradě vedení a nebylo to ale v zápise, 
paní starostka prohlásila, že cena 39 990 000, - Kč je tak vysoká, že to nelze koupit,  
že je potřeba tu cenu snížit na minimálně 35 mil. Kč, které za to zaplatil majitel 
pozemku  

- poté se rok velmi dohadovalo, následovala další jednání a nakonec potom přišla 
nabídka na 46,6 mil. Kč z toho důvodu, že jsou další zájemci o tento pozemek  

- tato nabídka byla vznesena na jednání RMČ, pak se svolalo koaliční jednání,  
které koupi pozemku odsouhlasilo  
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- Ing. Vaicová však vždy měla připomínky k požadované ceně pozemku, což může 
potvrdit i majitel tohoto pozemku  

- pokud se týká druhého pozemku (Bílá Hora) – tento pozemek opravdu není vhodný, 
jedná se o velmi rušné místo a tam by naši senioři neměli absolutně žádný klid   

- z toho důvodu se snažila projednat koupi pozemku za 39 990 000, - Kč,  
bohužel se to neuskutečnilo a měla by se realizovat hodnota pozemku za 46,6 mil. Kč 
(tzn. rozdíl přibližně 7 mil. Kč)  

- nemá zájem na tom, aby byl pozemek předražený  
 
 
- navrhla stažení následujícího bodu:  
 
20.8       Záměr prodat pozemky parc. č. 1360/2 o výměře 5372 m2 a parc. č. 1360/3  

         (včetně montované haly – Tesko objekt) o výměře 392 m2 v k. ú. Řepy,  
          lokalita při ul. Karlovarská za minimální cenu stanovenou znaleckým posudkem 
 
 
Technická poznámka p. Krásy: 
Upozornil na jednací řád, nyní by se zde mělo jednat o návrhu programu –  
důvodech zařazení a vyřazení bodů do programu jednání.    
 
 
Navržený program (po stažení výše uvedených bodů):  
 
20.1  Kontrola zápisu 
20.2        Účetní závěrka Městské části Praha 17 za rok 2012 

                   Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků   
                   hospodaření Městské části Praha 17 za rok 2012 – závěrečný účet 

20.3        Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2013 
20.4        Změny rozpočtu k 31. 5. 2013 
20.5        Změny rozpočtu k 30. 6. 2013   
20.6        Grantové řízení MHMP pro rok 2013 – Podpora městských částí v sociální oblasti  
              – program J5 
20.7        Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  

za byt č. XY o vel. 1+kk v Žufanově ulici čp. XY na období delší než 1,5 roku 
20.8        Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  

za byt č. XY o vel. 1+kk ve Vondroušově ulici čp. XY na období delší než 1,5 
roku 

20.9        Náměty a připomínky členů ZMČ  
 

  
Hlasování o navrženém programu (po stažení výše uvedených bodů):  
 
Pro 14, proti 5, zdržel se 1 
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1. Kontrola zápisu 

Zápis z 19. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 15. 5. 2013 

 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 

Pro 17, proti 0, zdržel se 3 
 

2. Účetní závěrka M ěstské části Praha 17 za rok 2012  

Zpráva o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků 
hospodaření Městské části Praha 17 za rok 2012 - závěrečný účet 

Diskuse: 
 

Ing. Černý  
- zastupitelé obdrželi na stůl zápis z jednání Finančního výboru 
- ve výkaze cash flow je zobrazena investice do cenných papírů velice podobně jako 

v čerpání rozpočtu, tj. celkový výsledek je nula, akorát že ubylo z účtů a přibylo  
na dlouhodobém finančním majetku – je to pouze přesun mezi kolonkami  

- vyjádření k výtce přezkumu hospodaření MHMP ve věci dlouhodobosti  
či krátkodobosti závazků – závazek je jednoznačně krátkodobý, protože splatný  
byl již dávno – v okamžiku kdy Union banka vstoupila do tehdy ještě konkursu  
(dnes insolvenční řízení) a pohled je takový, že ne vše, co je dlouho po splatnosti,  
je dlouhodobé 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000011/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

 

1. účetní závěrku Městské části Praha 17 za rok 2012 
 

2. Zprávu o plnění rozpočtu, plánu hospodářské činnosti a vyúčtování výsledků    
    hospodaření Městské části Praha 17 za rok 2012 
 

3. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Městské části Praha 17  
    za období od 1. ledna 2012 do 31. prosince 2012 

 
2) schvaluje 

 

1. účetní závěrku Městské části Praha 17 za rok 2012 
 
2. závěrečný účet Městské části Praha 17: 
 

    1) za hlavní činnost Městské části Praha 17 za rok 2012 s těmito výsledky: 

příjmy celkem                333 844 931,66 Kč  
výdaje celkem                229 326 800,67 Kč 
přebytek hospodaření     104 518 130,99 Kč 
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    2) za hospodářskou činnost Městské části Praha 17 za rok 2012 s těmito výsledky: 

výnosy celkem                                            870 027 026,67 Kč 
náklady celkem                                           840 851 804,99 Kč 
výsledek hospodaření před zdaněním              29 175 221,68 Kč  

  
   3) za finanční vypořádání Městské části Praha 17 za rok 2012 s následujícími vztahy   
       městské části ke státnímu rozpočtu a k rozpočtu hl. m. Prahy  
       a) městská část odvede do státního rozpočtu                         600, - Kč 
       b) městská část odvede do rozpočtu hl. m. Prahy              90 883, - Kč 
       c) městská část obdrží z rozpočtu hl. m. Prahy               123 000, - Kč 
 
3. finanční vypořádání příspěvkových organizací za rok 2012  
    dle tabulek č. 9  tohoto usnesení 
 

3) souhlasí 
ve smyslu ustanovení § 17 odst. 7 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, uzavřít celoroční 
hospodaření Městské části Praha 17 vyjádřením souhlasu, a to bez výhrad 

 
4) bere na vědomí 

že k odstranění zjištěných méně závažných chyb a nedostatků byl vydán  
dne 24. 5. 2013 Příkaz starostky městské části k nápravě chyb a nedostatků uvedených 
ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření Městské části Praha 17 za období  
od 1. ledna 2012 do 31. prosince 2012 s uvedením termínu jejich nápravy 

 
Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 7) 

 
3. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2013 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000012/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 

Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. čtvrtletí 2013 

 
4. Změny rozpočtu k 31. 5. 2013 

Diskuse: 
 

p. Večeřa 
- dotaz na rozpočtové opatření č. 11 – navýšení rozpočtu na platy zaměstnancům –  

o co se konkrétně jedná  
Mgr. Černovský  

- v průběhu roku došlo k personálním změnám (navýšení úvazku) 
- nedošlo k navýšení mezd jako takových  
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Ing. Němejc (tajemník ÚMČ) 
- došlo k navýšení např. z důvodu zřízení místa „interního auditora“,  

který byl do této chvíle zajišťován externě  
- nedocházelo k navyšování mezd jako takových 
- mzdy zaměstnanců (a jejich úpravy) vychází ze zákona daných „platových tabulek“  

Mgr. Černovský  
- interní auditor – toto je odpovídající  

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000013/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 20, 21, 23, 24, 26, 27 
 
2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 22, 25 
 
Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 7) 

 
5. Změny rozpočtu k 30. 6. 2013 

Diskuse: 
 

p. Bartoš 
- dotaz na rozpočtové opatření č. 32 – navýšení rozpočtu na akci Sokolovna – 

rekonstrukce sálu  
Mgr. Černovský  

- původně byla rozpočtována částka 3 mil. Kč, nyní navýšeno o 3 mil. Kč 
p. Marek  

- k navýšení rozpočtu dochází z důvodu toho, že původně se plánovala jen oprava 
stropu, nyní došlo k zvětšení rozsahu rekonstrukce a provedení dalších prací 
(sociální zařízení, sprchy, úprava balkonu, atd.) 

- vybavení (ozvučení, atd.) se poté dokoupí  
 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000014/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 32, 34 
 
2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 28, 29, 30, 31, 33 
 
Usnesení - (Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 8) 
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6. Grantové řízení MHMP pro rok 2013 - Podpora městských částí v sociální oblasti -              
program J5 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000015/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) se seznámilo 

s výsledky grantového řízení - program J5 - na MČ Praha 17 

2) schvaluje 
přidělení částky 177 000 Kč z programu J5 pro poskytovatele sociálních služeb 
Centrum sociálně zdravotních služeb, Bendova 5, Praha 17 a rozdělení částky  
ve výši 135 000 Kč na pečovatelskou službu a 42 000 Kč na nízkoprahové zařízení 
pro děti a mládež Klub 17 

3) ukládá 
OSV informovat žadatele o výsledku jednání 

 
Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
7. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000016/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

žádost XY, bytem Žufanova XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové dohody na 
dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši XY K č  
za byt č. XY o vel. 1+kk v Žufanově ul. čp. XY na období delší než 1,5 roku 

 
2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi XY, bytem Žufanova 
XY a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši XY K č (dlužné 
nájemné ve výši XY Kč a poplatky z prodlení ke dni 9. 5. 2013 ve výši XY Kč) při 
výši měsíční splátky 1.000, - Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena 
formou notářského zápisu  
(dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné 
nebo za služby spojené s užíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 
schválených ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012) 

 
3) schvaluje 

aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni 
předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán  

 
4) ukládá 

zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM 
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Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

8. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 

Diskuse: 
 

p. Bartoš 
- dotaz, zda se obecně těmto lidem (dlužníkům) nabízí možnost řešení situace  

formou fondu ústupového bydlení  
Ing. Vaicová  

- řešení situace formou ústupového bydlení je těmto lidem nabízeno,  
dochází k prověřování sociálním odborem 

- někteří žadatelé nedosáhnou na státní příspěvky  
Bc. Červený (vedoucí OSOM) 

- jde o to, že pokud člověk dluží, nemá nárok na příspěvek  
- ZMČ se dle platných „Zásad“ předkládají splátkové kalendáře, když je doba splácení 

delší než 1,5 roku  
Bc. Krása 

- je třeba udělovat slovo diskutujícím jen na základě přihlášení 
- upozornil, že se jedná o příspěvek na bydlení nikoli na péči  

Bc. Števík  
- za Majetkovou komisi uvedl, že pokud k tomu je prostor, tak se navrhuje tato možnost 
řešení situace (ústupové bydlení)  

p. Marek  
- navrhl, aby v rámci jednání ZMČ nebyla uváděna jména osob – dlužníků,  

zastupitelé tyto informace mají v podkladech pro jednání  
p. Bartoš 

- souhlasí s návrhem p. Marka  
Bc. Synková  

- požádala návrhový výbor, aby připravili návrh usnesení k návrhu p. Marka. O tomto 
návrhu bylo následně hlasováno a usnesení bylo přijato.  
 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000017/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

žádost XY, bytem Vondroušova XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové dohody na 
dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši XY K č  
za byt č. XY o vel. 1+kk ve Vondroušově ul. čp. XY na období delší než 1,5 roku 

 
2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi XY, bytem 
Vondroušova XY a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku  
v celkové výši XY Kč (dlužné nájemné ve výši XY Kč a poplatky  
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z prodlení ke dni 9. 5. 2013 ve výši XY Kč) při výši měsíční splátky 1.500, - Kč do 
uhrazení dluhu.  
Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání  
a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za služby spojené  
s užíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 schválených ZMČ Praha 17  
dne 12. 12. 2012) 

 
3) schvaluje 

aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu dni 
předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán  

 
4) schvaluje 

ponechat bydlet XY v bytě č. XY ve Vondroušově ul. čp. XY bez nájemní smlouvy s 
podmínkou dodržování splátkové dohody a řádného hrazení nájemného.  
V opačném případě bude podána žaloba na vyklizení bytu č. XY ve Vondroušově 
ulici čp. XY proti XY. V případě úplného doplacení dluhu má pan XY možnost 
požádat o navázání nové nájemní smlouvy k předmětnému bytu 

 
5) ukládá 

zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM 
 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 
Návrhová komise: 

Návrh - při veřejném projednávání dlužných částek nebudou verbálně zveřejňována 
jména dlužníků s odkazem na zákon o ochraně osobních údajů č. 101/2000 Sb. 

Diskuse: 
 

pí Vítková  
- upozornila, že stejně tak by neměla být jména zobrazena na projekčním plátně 
 

Usnesení číslo: Us ZMČ 000018/2013 
 
Zastupitelstvo městské části 

1) souhlasí 
s návrhem, že při veřejném projednávání dlužných částek nebudou verbálně 
zveřejňována jména dlužníků s odkazem na zákon o ochraně osobních údajů  
č. 101/2000 Sb. 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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9. Náměty a připomínky členů ZMČ 

 p. Marek  
- informoval o proběhlé aukci na dodavatele energií  
- elektřina (silová) – aukce se zúčastnilo 153 občanů, úspora 494 000, - Kč  

(v průměru 29,2%) – aukce se zúčastnilo 7 dodavatelů (vítěz – PRE) 
- o výsledku aukce na dodavatele plynu mohou být zastupitelé informováni emailem 
- na podzim by bylo dobré tuto aukci zopakovat  

 
pí Richterová  

- požádala, aby byl stanoven náhradní termín přistavení velkoobjemového 
kontejneru k bývalé prodejně Plus na parkoviště  
(pokud je to možné, tak i na náklady obce) 

 
p. Marek  

- náhradní přistavení velkoobjemového kontejneru na náklady obce je možné zajistit,  
bude to zkonzultováno s paní Richterovou  

 
p. Bartoš 

- v rámci tohoto zasedání měla být opět projednána smuteční síň, dotaz,  
proč tomu tak není  
 

Ing. Vaicová  
- paní architektka návrhu, který se umístil na druhém místě, odstoupila ze soutěže  

(odstoupila ze soutěže z důvodu slovního napadání mladými architekty)  
- záležitost se musí nejprve dořešit a následně bude předloženo k projednání  

RMČ a ZMČ  
 
MUDr. Katra  

- dotaz, v jaké fázi se nachází projekt sportovního centra  
 
Bc. Synková  

- v tuto chvíli probíhá výběrové řízení na projektanta (probíhalo 52 dnů) 
- 1. 7. 2013 proběhne otevírání obálek ve firmě Gordion,  

která pro nás administrativně zajišťovala výběrové řízení   
 
MUDr. Katra  

- doporučuje pokračovat v projektu, v rámci kterého dochází k vyšetření zraku dětí  
v předškolních zařízeních 

 
Bc. Synková  

- informovala zastupitele, že dochází k zasílání většího počtu žádostí o poskytnutí 
informace dle zákona 106/1999 Sb. – konkrétně od pana XY   

- za 23 dnů – 33 žádostí – 177 dotazů  
- požádala o to, aby zastupitelé byli shovívaví vůči úředníkům,  

kteří musí tyto žádosti vyřizovat a jsou jimi doslova zahlceni 
(na žádost se musí odpovědět do 15dnů) 
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pí XY (občan MČ)  
- dotaz na projekt sportovního centra  

(hluk, zápach – zda je to přípustné v blízkosti bytových domů, kláštera, LDN)  
- dotaz na to, zda by bylo možné nezamykat průchody v bytových domech  

 
Bc. Synková  

- dle územního plánu je tento pozemek určen pro sportovní účely  
- byla zpracována studie trávení volného času v Řepích - občané si přejí  

sportovní halu a bazén  
 
p. Maxa 

- uzavření průchodů v bytových domech není možné z důvodu požární ochrany  
 
p. Bartoš 

- považuje kvalitu odvedené práce společností Gordion za hanebnou, dotaz,  
zda se neuvažuje o změně firmy  

 
Bc. Synková  

- firma Gordion byla vybrána z toho důvodu, že byla nejlevnější,  
lze zvážit vypovězení smlouvy   

 
Dr. Finger 

- požádal, aby MČ zvýšila svou aktivitu v rámci převodu pozemků  
v ulici Mrkvičkova  

 
p. XY (občan MČ) 

- uvedl, že všechny zaslané žádosti o poskytnutí informace jsou od něho –  
on, jako aktivní občan se chce ptát na to, co ho v rámci dění v obci zajímá 

- hradí náklady za poskytnuté informace  
 
Dr. Finger 

- dotaz na p. XY, že když ho zajímá dění v obci, kolikrát byl přítomen na jednání 
zastupitelstva  

 
p. XY (občan MČ) 

- na jednání zastupitelstva je podruhé, neboť jednání dle jeho názoru začíná moc 
brzy (v 15 hodin) - málokterý občan se může uvolnit z práce 

 
pí Vítková  

- zda je možné uplatňovat náhrady pro zaměstnavatele – účast zastupitelů  
na jednáních ZMČ 

 
Bc. Synková  

- v této věci je možné se obrátit na tajemníka a personální oddělení úřadu  
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Bc. Synková ukončila zasedání ZMČ, poděkovala přítomným zastupitelům za účast  
a popřála všem hezké léto. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
V Praze dne 26. 6. 2013 
 
 
 

Schválil a ověřil:  

 
Bc. Jitka Synková 
 
 
 
Mgr. Bořek Černovský  
 
 
 
Jaroslav Hájek  

 


